

Title (en)

Gully trap for sewage system.

Title (de)

Sinkkasten für ein Kanalisationssystem.

Title (fr)

Puisard pour un système d'égouts.

Publication

EP 0441442 A1 19910814 (DE)

Application

EP 91200231 A 19910204

Priority

NL 9000284 A 19900206

Abstract (en)

Gully trap having a water seal (5) provided therein for a sewage system, the wall (1) of the gully trap possessing at the location of the outlet opening to the sewage system an inner wall (5) which surrounds the outlet opening on the upper side and on the vertical sides and is gastightly and watertightly connected to the wall (1) of the gully trap on all sides, the inner wall extending downwards until it is above the bottom (2) of the gully trap and being open there for incoming water. <IMAGE>

Abstract (de)

Sinkkasten mit einem darin vorgesehenen Wasserverschluß (5) für ein Kanalisationssystem, wobei die Wandung (1) des Sinkkastens an der Stelle der Abflußöffnung zu dem Kanalisationssystem eine Innenwandung (5) aufweist, welche die Abflußöffnung auf der Oberseite und an den Stehseiten umgibt und mit der Wandung (1) des Sinkkastens allseitig gas- und wasserdicht verbunden ist, wobei die Innenwandung sich abwärts bis über den Boden (2) des Sinkkastens erstreckt und dort für eintretendes Wasser offen ist. <IMAGE>

IPC 1-7

E03F 5/04

IPC 8 full level

E03F 5/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

E03F 5/0405 (2013.01); **E03F 2005/0416** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] GB 1189655 A 19700429 - CLAY PIPE DEV ASS LTD [GB]
- [X] DE 2443174 A1 19750313 - SPAANBERG B
- [A] FR 2076713 A5 19711015 - GRENAT MAURICE

Designated contracting state (EPC)

BE DE ES FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0441442 A1 19910814; NL 9000284 A 19910902

DOCDB simple family (application)

EP 91200231 A 19910204; NL 9000284 A 19900206